



## **OFFICIAL ANNOUNCEMENT No.1.**

Fly Fishing Canada (FFC) is pleased to announce that Les Moucheurs EnDiablés (LME) will host the 21st National Fly Fishing Championship (NFFC 21) in Mont-Tremblant, Québec from July 2 to 5, 2025.

The event will be sanctioned by the FFC and the competitors will compete for 1,000 FFC national ranking points. The event is open to Canadian citizens who will hold current memberships in LME and FFC (Note that your registration at NFFC 21 will include your membership to LME).

The competition will follow the current FFC/FIPS-fly rules, with the following modifications:

- All sessions will be competitor controlled.
- Fish may be measured in some areas.
- There are no restrictions on pre-fishing.
- Specific rule changes will be discussed at the Captains meeting.
- Local regulations will be lifted for the week of the event, bead heads will be allowed.

At the moment there will be four sessions on the river and one session on the lake. The 3-hour lake sessions will be controlled by your boat partner. River sessions will last 4 hours, each competitor fishing a total of 2 hours and being controlled by their boat partner. Note that this format may be modified at a later date depending on the participation level. River areas will be on the Diable River and the lake area remains to be determined. Given the wide choice of accommodation in the region, no host hotel has been designated. The Welcome Meeting and Medal Ceremony as well as the ride-sharing will be held at locations to be determined.

### **Registration procedure:**

The registration fee (including LME 2025 membership) is **\$450.00/pp.** payable to Les Moucheurs EnDiablés no later than April 27, 2025. Enter your information using the form on the following site's membership page: <https://www.moucheursendiabls.com/en/nos-formules> Payment can be made by INTERAC e-Transfer directly to [info@moucheursendiabls.com](mailto:info@moucheursendiabls.com). **Important note: You must register as an individual member and include the "NFFC21" label. Before submitting your INTERAC payment, also enter in the "Message" box NFFC21 along with your email address.** Payment can also be made by mail by sending the membership form and a cheque to: Club des Moucheurs EnDiablés, P.O. Box 4423, Mont-Tremblant, Québec. J8E 1A1.

### **Preliminary schedule (subject to modifications)**

July 2, 2025            16:00 to 18:00: Official opening of the event with welcome reception and final registration of competitors and volunteers as well as the meeting of team captains. (Location to be confirmed).

July 3, 2025            6:00 - Gathering of competitors and volunteers (Near the Rond-point Labelle/Mtée Ryan)  
6:30 -Departure for sessions on the Devil's River fishing area (Duplessis road) and lake (to be combed)

Schedule of fishing sessions  
Session 1 - Lake 8:30-11:30 Session 1 - River 8:30-11:30  
Session 2 - lake 14:30-17:30 Session 2 - river 14:00 -17:00

July 4th, 2025            6:00 - Gathering of competitors and volunteers (Near the Rond-point Labelle/Mtée Ryan)  
6:30 -Departure for sessions on Secteur de pêche rivière du Diable (chemin Duplessis) and lake (to be confirmed)

Schedule of fishing sessions  
Session 3 - Lake 8:30-11:30 Session 3 - River 8:30-11:30  
Session 4 - lake 14:30-17:30 Session 4 - river 14:00 -17:00

July 5, 2025            6:00 - Gathering of competitors and volunteers (Near the Rond-point Labelle/Mtée Ryan)  
6:30 -Departure for sessions on Secteur de pêche rivière du Diable (chemin Duplessis) and lake (to be confirmed)

Schedule of fishing sessions  
Session 5 - Lake 8:30-11:30 Session 5 - River 8:30-11:30

15:00 to 18:00: Competitors' gathering for the Medal and Trophy closing ceremony (Location TBC).

---

Join the ranks of those enjoying competitive fly fishing and representing Canada within the global Fly Fishing Community! Constitute your own 5-member Team or register as an individual with the possibility of joining an existing short-handed Team. Schedule your own practice sessions on the Diable River Fishing Sector and on trout lakes to hone your skills. Here are some references that can assist you in your skills development.

<https://www.moucheursendiabls.com/en>  
<https://www.flyfishingcanada.net/>



### **ANNONCE OFFICIELLE No.1.**

Pêche à la mouche Canada (PMC) est heureux d'annoncer que Les Moucheurs EnDiablés (LME) sera le hôte du 21<sup>ème</sup> Championnat canadien de pêche à la mouche (CCPM 21) à Mont-Tremblant Québec, du 2 au 5 juillet 2025. L'événement sera sanctionné par la FFC et les compétiteurs se disputeront 1000 points de classement national PMC. Le CCPM est ouvert aux citoyens canadiens qui détiendront une adhésion à LME et à PMC. (Notez que votre enregistrement au CCPM 21 comprendra votre adhésion 2025 à LME).

La compétition suivra les règles actuelles de PMC/FIPS-mouche, avec les modifications suivantes :

- Toutes les sessions seront contrôlées par les compétiteurs.
- Le poisson peut être mesuré dans certains secteurs.
- Il n'y a pas de restrictions à la pré-pêche.
- Les modifications spécifiques aux règles seront discutées lors de la réunion des capitaines.
- Les règlements locaux seront levés pour la semaine de l'événement, les têtes « bead head » seront autorisées.

Il y aura quatre sessions sur la rivière et une session sur le lac. Les Sessions en lac de 3 heures seront contrôlées par votre partenaire de bateau. Les Sessions en rivière dureront 4 heures, chaque concurrent pêchant un total de 2 heures et étant contrôlé par son partenaire de parcours. Notez que cet horaire pourrait faire l'objet de modifications selon le nombre de participants. Les secteurs en rivière seront sur la Rivière du Diable et le secteur lac reste à déterminer. Compte tenu du vaste choix d'hébergement dans la région, aucun hôtel hôte n'a été désigné. La rencontre d'accueil et cérémonie de médailles ainsi que pour le covoiturage auront lieu à des endroits à déterminer.

### **Procédure d'enregistrement :**

Les frais d'enregistrement (inclus adhésion LME 2025) sont de **450,00 \$/pp.** payable à Les Moucheurs EnDiablés au plus tard le 27avril 2025.

Inscrivez vos informations en utilisant le formulaire situé à la page d'adhésion du site suivant: <https://www.moucheursendiabls.com/nos-formules>

Le paiement peut être effectué par INTERAC *e-Transfer* directement à [info@moucheursendiabls.com](mailto:info@moucheursendiabls.com). **Note importante: Vous devez vous inscrire en tant que membre individuel et inclure le libellé 'CCPM21'. Avant de transmettre votre paiement INTERAC inscrivez dans aussi dans le boitier 'Message' CCPM21 ainsi que votre adresse courriel.**

Le paiement peut aussi se faire par la poste en envoyant le formulaire d'adhésion et un chèque à : Club des Moucheurs EnDiablés, c.p. 4423, Mont-Tremblant Québec J8E 1A1

### **Horaire préliminaire (sujet à modifications)**

**2 juillet, 2025** 16:00 à 18:00 : Ouverture officiel de l'événement avec réception de bienvenue et inscription finale des compétiteurs et bénévoles ainsi que la réunion des capitaines d'équipes. (Endroit à confirmer).

**3 juillet, 2025** 6:00 - Rassemblement des compétiteurs et bénévoles (Proximité du Rond-point Labelle/Mtée Ryan)  
6:30 -Départ pour sessions sur Secteur de pêche rivière du Diable (chemin Duplessis) et lac (à confirmer)

#### Horaire des sessions de pêche

Session 1 - lac 8:30-11:30      Session 1 - rivière 8:30-11:30  
Session 2 - lac 14:30-17:30      Session 2 - rivière 14:00 -17:00

#### **4 juillet, 2025**

6:00 - Rassemblement des compétiteurs et bénévoles (Proximité du Rond-point Labelle/Mtée Ryan)  
6:30 -Départ pour sessions sur Secteur de pêche rivière du Diable (chemin Duplessis) et lac (à confirmer)

#### Horaire des sessions de pêche

Session 3 - lac 8:30-11:30      Session 3 - rivière 8:30-11:30  
Session 4 - lac 14:30-17:30      Session 4 - rivière 14:00 -17:00

#### **5 juillet, 2025**

6:00 - Rassemblement des compétiteurs et bénévoles (Proximité du Rond-point Labelle/Mtée Ryan)  
6:30 -Départ pour sessions sur Secteur de pêche rivière du Diable (chemin Duplessis) et lac (à confirmer)

#### Horaire des sessions de pêche

Session 5 - lac 8:30-11:30      Session 5 - rivière 8:30-11:30  
15:00 à 18:00 : Rassemblement des compétiteurs pour Cérémonie de remise des médailles et trophés (Endroit à confirmer).

Rejoignez les rangs des pratiquants de la pêche à la mouche qui représentent le Canada au sein de la communauté mondiale de la pêche à la mouche! Constituez votre propre équipe de 5 membres ou inscrivez-vous en tant qu'individu avec la possibilité de rejoindre une équipe existante à courte-main. Planifiez vos propres séances de pratique sur le Secteur de pêche de la rivière Diable et sur lacs à truites pour perfectionner vos compétences. Voici quelques références qui peuvent vous aider dans le développement de vos compétences.

<https://www.moucheursendiabls.com/>  
<https://www.flyfishingcanada.net/>